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By organizing “Alumni visits to RCs” related activities, ADO wishes to deploy more cooperative opportunities with 
other RCs. Through sharing on life experience, professional guidance and internship opportunities, alumni can benefit 
school brothers and sisters with what they have learnt and gained. Besides strengthening the bonds with their Alma 
Mater, ADO also hopes to encourage alumni to establish partnerships with their Alma Mater and to assist in fostering 
talents for the next generation.

藉著「校友走進書院」的活動，校友及發展辦公室期望下半年繼續開展更多與書院合作的項目，通過校友經驗分

享、職業指導及提供實習機會等等的這些活動，將校友在社會上或學術上所得的經驗，傳承給在校的學弟妹，一

方面可以強化大學與校友間之聯繫，另一方面希望推動校友與母校建立合作伙伴關係，以協助母校培育新一代人才。
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In order to boost alumni support and cultivate the idea of 
giving back to their Alma Mater, the Alumni and Development 
Office (ADO) organized a fund-raising booth at the Ceremony 
for Conferment of Honorary Degrees and Higher Degrees 2014. 
This was the first time for ADO to set up a fund-raising booth at 
the University Hall and to provide an opportunity for graduates 
to support their Alma Mater during this significant moment. The 
fund-raising campaign received support from graduates and 
parents who participated in the ceremony. Approximately 
MOP6,000 of donations was raised.

In order to express our sincere thanks to all alumni who 
participated, ADO will continue to accept orders for graduation 
bears and other souvenirs. Those interested may send an email 
to donation@umac.mo to make your donation. For more 
details, please visit the ADO website at www.umac.mo/ado.

為持續向澳大校友、師生及家長推動回饋大學

的文化，校友及發展辦公室於「2014年榮譽

學位及高等學位頒授典禮」當日首次在新校園

大學會堂內擺設捐獻攤位，設置澳大紀念品專

區，讓畢業生在此重要時刻透過捐獻支持母校

持續發展。當日的活動獲得近百名畢業生及家

長踴躍支持，共籌得澳門幣六千多元。

為感謝各校友的鼎力支持，辦公室將繼續接受

畢業熊或其他紀念品的預訂。有興趣之學生或

校友可電郵至donation@umac.mo，相關捐獻詳

情可瀏覽辦公室網頁（www.umac.mo/ado）。
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大豐演講廳位於澳大新校園中央教學樓區──劉

少榮樓地下，為一所多用途演講廳，可容納約一

百名學生。大豐銀行昔日在舊校園冠名的大豐樓

落成於1981年，為舊校園的主建築物。為紀念大

豐銀行昔日的支持，澳大於遷入新校園後，特將

校園內其中一所演講廳冠名為「大豐演講廳」以

作紀念。在「大豐演講廳揭幕儀式」當日，辦公

室邀請大豐銀行副行長房延敏先生蒞臨新校園，

與澳大校長趙偉教授共同為感謝匾揭幕。

Tai Fung Lecture Hall is located at the ground floor of the Anthony 
Lau Building within the Central Teaching Building zone of the new 
campus. It is a multi-purpose lecture hall that can accommodate 
approximately 100 students. It was named as Tai Fung Lecture 
Hall so as to honor the staunch support from the bank and 
commemorate the Tai Fung Building, one of the key buildings 
that was completed in 1981 on the UM old campus. The unveiling 
ceremony of the appreciation plaque was officiated by Rector 
Wei Zhao and Mr. Fang Yanmin, Vice President of the Tai Fung 
Bank. 
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辦公室於2014年12月上旬協助籌辦「中銀百年

紀念大樓揭幕儀式」，以答謝中國銀行（澳門

分行）在2014年承諾捐贈以支持澳大的發展。

中銀百年紀念大樓為澳大新校園中央教學樓區

的東三座大樓，樓高五層，可以同時為近千名

學生提供上課及學習的空間。大樓的揭幕儀式

由澳大及中國銀行管理層共同主持，約400名

社會各界人士蒞臨觀禮。

To show gratitude for the pledged donation from Bank of China 
(Macau Branch), the unveiling ceremony of BOC Centennial 
Building was held in December 2014. BOC Centennial Building is a 
five-storey building located at E3 of the Central Teaching Building 
zone. It can accommodate up to 1000 students to have lectures 
and study opportunities at the same time. The unveiling ceremony 
was officiated by management of BOC and UM with over 400 guests 
being invited.
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蘇潔瑩 Sou Kit Ieng

邵美玲 Sio Mei Leng 麥美婷 Mak Mei Teng

監事會
Board of
Surpervisors

監事長 President

會員 Member
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On 2 to 7 November 2014, three members of the University of Macau 
Government Public Administration Student Association attended “The 20th 
IERA conference 2014 in Darwin, Australia” and presented their co-authored 
paper. They also went to Singapore and visited the NUS Lee Kuan Yew School 
of Public.

 

1. 澳門大學政府與行政學系同學會三名成員於2014年11月2-7日赴澳洲

達爾文參加了「第二十屆國際勞動關係研討會」並發表學術論文，以

及赴新加坡國立大學李光耀公共政策學院進行拜訪。
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